
Lokalråd Fladså – Midt i Naturen 

 

 

Bestyrelsesmøde- Tirsdag den 21 januar – 2025 - kl 19:00 

 

Mogenstrup Menighedshus. 

 

Deltagere: Varnny, Ib, Jørgen, Susanne, Gert, Christian, Anne 

 

Afbud: Ingen 

 

Dagsorden. 

 

1: Godkendelse af referat/Godkendelse af Dagsorden.  

Godkendt 

 

2: Formanden, siden sidst. 

Formanden siden sidst. 

Jeg har haft et møde med Michael Krogh om stien over 

Fladsågårdens jorde. Mødet kom i stand fordi jeg sendte 

billeder til ham on et stort dyr der lå dødt på marken viklet ind 

i gammel hegnssnor fra hestefoldene, dyret var tilsyneladende 

skåret fri og lagt der. Det første stykke fra broen over 

Fladsåen og til den nye trægangbro er meget mudret. Her bliver 

der gravet af og lagt grus, dette kan dog ikke forhindre 

oversvømmelse fra åen når vandmængderne er store. Ligeledes 

bad jeg om at trampestien blev jævnet/planeret så den er til at 

gå på. I dag går man på marken langs stien. DSB har forlangt at 

der ikke terræn- reguleres men det ville han tage op med dem 

igen. Der er også et par steder der skal lægges fyldes på så 

man kan færdes der. 

Jeg har også fået kontakt til Produktionslederen på DSB- 

værkstedet på Otto Busses vej. Jeg fik aftalt at vi sendte ca 

80 velkomstfolder ind som han så ville sørge for blev omdelt til 

hans medarbejdere. Måske det kan få nogle til at flytte 

hermed. 

Brugsmanden klagede over at der på bogskabet var lagt en stor 

bunke bøger samt puslespil oven på skabet. 

Jeg tillod mig at lave en kraftig oprydning i bøger og samtidig 

fjernede jeg flere gamle puslespil. Det fjernede materiale 

afleverede jeg på genbrugspladsen på bordet til genbrug. 

Jeg lagde en besked på Facebook om at skabet kun er til bøger 

og jeg har sat et opslag på skabet med samme budskab. 

En oprydning vil nok komme på tale et par gange om året. 

 

3: Kassereren siden sidst. 

Fremlæggelse af regnskab/budget, godkendelse og underskrift. 

Regnskab 2024 og budget 2025 gennemgås og godkendes og underskrives. Forventes underskre-

vet af revisor i næste uge. 

 

 



Lokalråd Fladså – Midt i Naturen 

 

4: Evaluering på deltagelse i Julemarchen. 

Der kom ikke så mange, som der var delt billetter ud til. 108 godteposer, 80 fremmødte. Arrange-

mentet blev generelt rost. 

Ideer til de næste arrangementer: lystfiskerforening til at fortælle om fiskeri, fuglekiggere eller an-

den naturformidler til at have stande med informationer. 

 

5: Forening og Erhvervs-messe? Hvad nyt? 

Gert har talt med Pia N. og Tina B. Der bliver postet noget nu og da. Der er foreslået sponsor ar-

rangement. Dette drøftes videre, når foreningerne har afholdt generalforsamlinger. 

 

6: Nye medlemmer?  

Gert og Christian har taget mange billeder af området, og vil lave en film om området og Lokalrå-

det med henblik på at rekruttere nye medlemmer. Der er lavet forslag til hvad der skal speakes i 

filmen. Der vælges 2 på dagens møde.  

Vi kunne evt. invitere folk til at deltage virtuelt i møder/GF, og se om det kunne skabe interesse for 

deltagelse i vores arbejde. 

 

7: Forberedelse til Generalforsamlingen. 

Vedtægter: skal de tilrettes, så det er mere blødt formuleret, så vi fremstår som en mere kulturelt 

åben forening, og ikke alene formidlere af politiske beslutninger i Næstved kommune? Strammere 

formulering omkring udtrædelse? Vi vil lade den nye bestyrelse tage vedtægterne op til revision. 

 

Vi planlægger på mødet d. 25.02.25. 

 

8: Nyt til Nyhedsbrevet 

Intet nyt. 

 

 

9: Lovvej 9 

Området er ikke udtaget til udbygningsområde i kommuneplanen. Per har lavet skriv, hvor vi har 

anmodet om, at området udtages til nyt muligt udbygningsområde for boliger. 

Vi har fået besked om, at anmodningen er indarbejdet i det samlede materiale. 

 

10: Eventuelt 

Jørgen: ”Kirken på landet” inviterer til møde på Fyn. Landsbykirken fremtidens rolle i lokalsamfun-

det. Jørgen vil gerne deltage. 

Per: er blevet kontaktet af en borger, der klagede over, at der ikke er nok P-pladser i Krohaven. 

Per har set på området, og der er ikke gjort noget ved P-pladserne, så de er i meget dårlig stand, 

men der er rigeligt med pladser. Ikke en sag for lokalrådet. Anbefalet at kontakte udlejer med hen-

blik på en løsning. 

 

11: Mødedatoer 2025: 21 januar – 25 februar – 11 marts 

  

GF 2025 -11.03.2025. 

 

 

 

 

 


